

[OUR GOURMET SELECTION] DINING

PLANET HOLLYWOOD

AMERICAN

- ▶ Daily
- ▶ 11:30am-11:30pm

Complete your day at Disneyland with a delicious meal of burgers, ribs, fajitas and American desserts in a restaurant decor inspired by movies. A perfect address, 100% American, for all movie-lovers, young and old. The all-American casual restaurant, which is spread over two floors, boasts costumes and accessories from some of Hollywood's greatest movies.



AMÉRICAIN

- ▶ Ouvert 7/7
- ▶ 11h30-23h30

Terminez en beauté votre visite à Disneyland Paris avec un délicieux repas dans ce restaurant décoré sur le thème du cinéma. Vous pourrez y déguster des plats mythiques tels que des burgers, travers de porc, fajitas et des desserts Américains. Une adresse parfaite, 100% USA, pour tous les amoureux du cinéma, petits ou grands.

Disney Village
Marne la Vallée
01 60 43 78 27

ph-dlp@planethollywoodintl.com

MANUFACTURE 111

BAR-RESTAURANT

- ▶ Daily
- ▶ Smorgasbord every Thursday
- ▶ Brunch every Sunday

At the city's new cultural centre, Manufacture 111, is where you will find the casual eating establishment of the same name. The restaurant/bar is open daily for breakfast, lunch and dinner and every Thursday between 6 and 10pm you can enjoy a buffet of tapas and drinks at Happy Hour prices. Brunch is a vegetarian affair courtesy of Tricycle, the city's cool food truck.



BAR-RESTAURANT

- ▶ Ouvert tlj
- ▶ Buffet dînatoire le jeudi
- ▶ Brunch le dimanche

La Manufacture 111, le nouveau centre culturel de Paris, abrite également un bar-restaurant. Ce lieu décontracté est ouvert tous les jours. Le jeudi, de 18h à 22h, on peut déguster un buffet composé de tapas variées et boire à petit prix grâce à l'Happy Hour. Le brunch du dimanche, végétarien, est concocté par Le Tricycle, le célèbre food truck de la capitale.

19 blvd Davout (20th)
01 40 33 01 36

EDOUARD 7

FRENCH CUISINE

- ▶ Monday to Friday
- ▶ Lunch and dinner

In the recently renovated Hôtel Edouard 7 is where you will find this restaurant serving French cuisine. With young chef Rémy Fourmeaux at the helm, the new menu offers a modern take on French cuisine with organic, local and seasonal used in preparation of all the dishes, which include scallops and beef steaks served with locally and organically grown vegetables.



LA CUISINE DE L'E7

- ▶ Lun-ven, Midi et soir
- ▶ Menus à partir de 39€

C'est dans l'Hôtel Edouard 7, récemment rénové, que se trouve ce restaurant servant une cuisine française. La nouvelle carte signée Rémy Fourmeaux, jeune chef prometteur, apporte une touche de modernité à la gastronomie traditionnelle. Les produits frais utilisés sont tous bio, locaux et de saison, y compris les coquilles Saint-Jacques, les steaks de bœuf et les légumes qui les accompagnent.

39 ave de l'Opéra (2nd)
01 42 61 86 02
www.hoteledouard7.fr/restaurant

LÉON DE BRUXELLES

BRASSERIE

- ▶ Open daily
- ▶ House Specialty: Mussels

Léon de Bruxelles offers great food at great prices. Priding themselves on fresh food, including the finest fresh mussels or Fish & Chips, Léon also offers Belgian cuisine including the famous Brussels waffle. It's the ideal restaurant for an outing with friends or family.



BRASSERIE

- ▶ Ouvert tlj
- ▶ Spécialité maison : Moules

Pas moins de 9 restaurants parisiens Léon de Bruxelles vous accueillent tous les jours dans une ambiance conviviale, authentique et chaleureuse. Au menu, une cuisine de qualité: moules fraîches cuisinées à la commande, Fish & Frites frais fait minute, entrées à partager, gaufre de Bruxelles gourmandes et généreuses...

9 restaurants in Paris
www.leon-de-bruxelles.fr